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Tak jako přesně před rokem se včelaři sešli ve venkovních prostorách areálu NSEV Čabárna. Na úvod dostala 

paní jednatelka kytici od přítele předsedy za to, že udržovala základní organizaci v covidových dobách pospolu 

alespoň dálkově.  Přítel Štochl rozdával již od půl léčivo u auta. 

Informace o nových léčivech 

Přítelkyně Belušová informovala o nových léčivech Apivar a Oxybee. První se vymyká násobně vyšší koncentrací 

amitrázu než doposud stačila ve Varidolu, druhé se vymyká násobně vyšší cenou ve srovnání s možnou výrobou 

vlastních přípravků z kyseliny šťavelové. Dále přítelkyně Belušová shrnula informace týkající se přípravy vlastního 

přípravku z kyseliny šťavelové a aplikace formidolu do včelstev. 

Situace ve včelstvech  

Situaci ve včelstvech popsal přítel předseda a zhodnotil jí uspokojivě. Včelař by měl být alespoň z 10% 

výzkumník. 

Burza oddělků, kontroly z veteriny 

Přítelkyně Belušová sdělila zájem na schůzi i na stránkách propojit zájemce o oddělky s těmi, kdo je nabízí. Za 

tím účelem by mohla vzniknout stránkách nová záložka.  Hlavním cílem je zamezit přísunu včelstev z větších 

dálek. Veterina dělá kontroly, mít nachystané doklady. 

Přijímání 

Přijímali se pan Karel Vojtl, který chce začít včelařit se třemi oddělky v Rozdělově u lesa, a paní Eva Čtrnáctá, 

která má v Kolči dvě včelstva od Rosti Ovčárika (jak jinak než) na Langstrothech. Paní Čtrnáctá by ráda chodila do 

Kladenské organizace, ale musí patřit (minimálně současně) do Kolče, kam místně přísluší. Oba uchazeči byli 

jednomyslně přijati (pro: všichni, zdrželi se: 0, proti: 0). Přítelkyně Jiroušková jim to spočítá.    

Diskuse 

Přítel Pláteník si postěžoval na nedostatečnou kontrolu, kterou lze mít nad konkrétním neorganizovaným 

včelařem a jeho léčebnými postupy. Přítelkyně Belušová uvedla na pravou míru, že pokud dotyčný není členem 

ČSV, zodpovídá se pouze a jen veterinární správě. Ta zas nemusí a v některých případech ani nemůže informovat 

ČSV. Je to důsledek nedostatečně projednanému rozvolnění veterinárních pravidel. Některá opatření jako 

převoz do 10 km jsou nekontrolovatelná. I v případě dotace 1.D komunikují neorganizovaní včelaři už jen 

s ústředím. Přítele Pláteníka to přirozeně nepotěšilo. Do 15. září odevzdat hlášení na Hradišťko, nedodání se 

pokutuje.  

Přítelkyně Belušová nabízí, že 12.6. bude mezi 9.30 a 11.00 provázet v Kolči v muzeu, lze se přidat.  

Kladenští včelaři byli osloveni ředitelem Středočeské vědecké knihovny (SVK) v souvislosti s plánovanou včelnicí 

na střeše skladu SVK. Je zde tedy nabídka se v rámci dohody o provedení práce o včelstva starat. 

Almanachy jsou již vytištěné, včelaři je dostanou v září na slavnosti k 120. výročí založení včelařského spolku v 

Kladně. Termín ještě není znám. Tři starší almanachy jsou ke stažení na stránkách.  

Přítel Ondráček dostal pokyn k zapálení ohně a následovalo téma špekáčky. 

Zapsal přítel Jan Červený  


